
       Poznań, 18 lutego 2019 r. 

 

Szanowny Pan 

Jacek Jaśkowiak 
Prezydent Miasta Poznania    
 

 

Zapytanie w sprawie liczby oddziałów w szkołach ponadpodstawowych w roku szkolnym 

2019/2020 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

w związku ze zbliżająca się rekrutacją do szkół ponadpodstawowych i licznymi pytaniami 

rodziców dzieci uczestniczących w tegorocznej rekrutacji, zwracam się z uprzejmą prośbą o 

szczegółową informację, ile oddziałów przygotowano w każdej ze szkół ponadpodstawowych w 

Poznaniu.             

 

Z poważaniem 

Dorota Bonk-Hammermeister 

Radna Miasta Poznania 

 


